



中国石油天然气集团公司
CHINA NATIONAL PETROLEUM CORPORATION

物资供应商
准入证

CERTIFICATE OF
MATERIAL SUPPLIER

使用说明

Instructions

1. 本证书由中国石油天然气集团公司统一印制。
This certificate shall be printed solely by CNPC.
2. 本证书在集团公司及其全资子公司、直属企事业单位具有同等效力。
This certificate shall be equally effective for CNPC, its wholly-owned subsidiaries and institutions directly under CNPC.
3. 证书中准入产品是依据《SY/T-5497石油工业物资分类与代码》分类进行填写。
The Permitted Products list in this certificate shall be filled by reference to "SY/T-5497 Oil Industry Material Category and Code".
4. 供应商仅可在准入产品范围内向中国石油天然气集团公司供货。
Certified supplier can only supply commodities to CNPC in the range of Permitted Products.
5. 物资部门按照分级目录，负责对辖区内准入产品进行变更的审核、批准。
Procurement departments shall be responsible to review and approve the change of permitted products under their administration, in accordance with classification catalogue.
6. 供应商考评分级依据年度考评结果，由物资部门进行填写。
The assessment and classification of suppliers shall be subject to annual assessing results, and shall be filled by procurement departments.

供应商名称:
Supplier Name

博耳(无锡)电力成套有限公司

准入证编号:
Certificate No.

01001001832

发证单位:
Issue Unit

中国石油天然气集团公司
物资采购管理部

准入章:
Certificate stamp



供应商
Supplier

供应商
Supplier

工商注
License

组织机
Organiz

法定代
Legal Rep

单位地
Address

发证单
Issue Unit

供应商类型: 总部管理 其他
Supplier Type

供应商编码:
Supplier Code

工商注册号: 320200400023755
License No.

组织机构代码: 77249862-X
Organization Code

法定代表人/负责人: 钱毅湘
Legal Representative

单位地址: 江苏省无锡市惠山经济开发区洛社配套
Address 区洛杨路

发证日期: 2009 年 04 月 30 日
Issue Date Y M D

年度考评审核记录

Annual Assessment and Review Record

考评年度
Year of Assessment

综合评级
Grade

年审有效期
Valid Period of
Annual Review

考评审核单位
Assessment Unit

2010年度

2009年4月30日
至

2010年4月30日

2010年4月30日
至

2011年4月30日

2011年4月30日
至

2012年4月30日

2011年度

2012年4月30日
至

2013年4月30日

2012年度

中国石油
供应商审核章

中国石油
供应商审核章

中国石油
供应商审核章

中国石油
供应商审核章



1. 本...
2. 本...
3. 本...
4. 违...
5. 本...

注意事项

Attentions

1. 本证书加盖发证单位物资供应商专用章有效。
This certificate is only valid bearing specific seal of Issue Unit for the purpose of certifying supplier.
2. 本证书有效期为五年，期满后复审合格换发新证。
This certificate has a valid period of 5 years, and will be renewed when passing the review upon expiration.
3. 本证书必须每年进行审核，无年审记录或不合格，此证作废。
This certificate must be reviewed annually, and will be revoked if the supplier fails to accept or pass the annual review.
4. 违反中国石油天然气集团公司物资供应商管理规范的取消准入资格，此证作废。
This certificate will be revoked if the supplier violates CNPC's regulations related to material supplier management.
5. 本证书不得涂改、转让，若损坏或遗失请申请补办。
This certificate SHALL NOT be altered or transferred. In case that it is damaged or lost, please apply for a new one.